
A13 – voorstel college betreffende kadernota 2022  

Voorzitter, aanwezigen, mensen op de livestream,

Amper een jaar geleden zaten we midden in de pandemie, en wisten we nog niet wat onze mooie 
gemeente nog meer boven het hoofd zou hangen..
Laten we even stil staan bij de gevolgen van de pandemie, de energie- en klimaatcrisis, de oorlog in 
de Oekraïne en zeer zeker ook de verschrikkelijke watersnoodramp die onze gemeente recht in het 
hart hebben geraakt.
Kijkend naar onze inwoners, ondernemers en allen die geholpen hebben tijdens de watersnoodramp 
vervuld dit ons met een gevoel van trots over zoveel saamhorigheid.
En zetten we de schouders er samen onder.

Net als vorig jaar is de mate van onzekerheid bij het opstellen van de financiële meerjarenplanning 
2022-2026 daardoor weer groot.
Bij het vergelijken van de kadernota 2021 en deze bestaat er dan ook niet veel verschil ten aanzien 
van de gesignaleerde onzekerheden en met name de financiële positie van de gemeenten
Uitgaande van de onlangs ontvangen meicirculaire gloort er in geldelijk opzicht weer licht aan de 
horizon.
Reden waarom we dan ook met optimisme uitkijken naar de begroting in november.

Graag stellen we het nieuwe college dan ook in de gelegenheid om de zaken uit het coalitieakkoord 
van AB, VSP, VVD en het addendum van het CDA nader uit te werken en in november met concrete 
voorstellen te komen. We kijken uit naar de wijze waarop ons coalitieakkoord vertaald wordt naar de 
begrotingsbehandeling, waarbij de eerste signalen van de meicirculaire een mogelijke bijdrage 
leveren in de versnelling van de visies met hun uitwerkingsprogramma’s.

Als we kijken naar de voorstellen in de huidige, beleidsarme, kadernota stemmen we daarmee in.

Alhoewel we van deze eerste termijn een uitputtend verhaal zouden kunnen maken en er vanalles 
bij kunnen halen om de 20 minuten vol te kunnen maken doen we dat als VVD niet.
Nu is het van belang om dit startdocument te accorderen zodat we stappen kunnen zetten naar de 
toekomst om Valkenburg aan de Geul en iedereen die hier woont, onderneemt, verblijft, weer 
overeind te helpen en te houden.

De voorstellen in de kadernota zijn een logisch gevolg van reeds door de raad genomen of nog te 
nemen besluiten.
En daarom gaan wij als VVD akkoord met deze kadernota.



Geenszins wil dat zeggen dat we de komende jaren niet kritisch zullen zijn, in tegendeel!

Elk voorstel van het college zullen wij toetsen op haalbaarheid en wenselijkheid.

Uiteraard met als leidraad het coalitieakkoord, de VVD-standpunten en de wensen van onze 
inwoners, verenigingen en ondernemers.
Laten we er samen voor zorgen dat Valkenburg aan de Geul weer die mooie, economisch sterke en 
flexibele gemeente wordt en blijft die ze was voordat we getroffen werden door voornoemde 
rampen.

Verkeersveiligheid en snelheid wordt aangepakt op de doorgaande wegen.

Er duidelijkheid komt voor de sportverenigingen en hun locaties.

Er voor de horeca- en bedrijfspanden nu een mogelijkheid is de bestemming te wijzigen naar wonen.

Retail en toerisme weer kunnen bloeien

Terwijl Valkenburg aan de Geul weer die gemeente wordt waarin het goed wonen, leven en 
recreëren is, en mensen die het zelf niet kunnen geholpen worden.

Omdat wij dit samen gaan aanpakken, in ons aller belang.

Prachtig mooi Valkenburg aan de Geul. We gaan samen een sterke toekomst tegemoet!

Tot zover in eerste termijn.


